

J

JEAN-LOUIS JIMMY

Actor



France



© CRÉDIT PHOTO

Jimmy JEAN-LOUIS was born in 1968 in Pétionville (Haiti). He studied in the metropolis where he devoted himself to dance by joining the International Dance Academy. His talent opens him the doors to small shows held by animators such as Patrick Sébastien or Michel Drucker. He travels according to his contracts. Polyglot, he speaks Haitian Creole, French, English, Spanish or Italian can afford to land in almost every country in the world. Spain, Italy, South Africa, he pursued a modeling career, before settling in Los Angeles.

2002 - He plays alongside Jean-Claude Vandamme, Impact Point

2006 - He joins the cast of Herœs

The beginnings are laborious, Jimmy takes on small roles in student and independent films. After appearing in a movie with Jean-Claude Van Damme, Point d'Impact (2002), the doors of Hollywood studios begin to open for him. Bruce Willis, Monica Bellucci, Harrison Ford or Gerard Butler, he tours with the biggest stars of world cinema. 2006, the consecration, he joined the cast of Herœs. By embodying

René, the Haitian, Jimmy makes himself a name and becomes a face known and recognized by the general public, while continuing to perform in less mainstream films: Age of Khali (2006), Le Président a-t-il le SIDA (2006), Loaded (2007) and Adventures of Power (2007).

Not forgetting his roots, Jimmy is the godfather of the international association "NPH" in Haiti, which cares for orphaned and abandoned children. In addition to having helped build a pediatric hospital, he founded "Hollywood Unites for Haiti" to develop the artistic and cultural activities of the youth of Port-au-Prince (Haiti). 🌟

J

JEAN-LOUIS JIMMY

Acteur



France



© CRÉDIT PHOTO

Jimmy JEAN-LOUIS est né en 1968 à Pétionville (Haïti). Il fait ses études en métropole où il se consacre à la danse en rejoignant l'académie internationale de danse. Son talent lui ouvre les portes d'émissions du petit écran d'animateurs phares comme Patrick Sébastien ou Michel Drucker. Il voyage au gré de ses contrats. Le polyglotte, il parle aussi bien le créole haïtien, que le français, l'anglais, l'espagnol ou l'italien peut se permettre de choisir comme pied-à-terre quasiment tous les pays du monde. Espagne, Italie, Afrique du Sud, il poursuit une carrière de mannequin, avant de poser ses valises à Los Angeles.

2002 - Il joue aux côtés de Jean-Claude Vandamme, Point d'impact

2006 - Il rejoint le casting de Herœs

Les débuts sont laborieux, Jimmy enchaîne les petits films étudiants et indépendants. Après une apparition dans un film avec Jean-Claude Van Damme, Point d'impact (2002), les portes des studios hollywoodiens commencent à s'ouvrir pour lui. Bruce Willis, Monica Bellucci, Harrison Ford ou encore Gerard Butler, il tourne avec les plus grandes stars

du cinéma mondial. 2006, la consécration, il rejoint la distribution d'Herœs. En incarnant René dit l'Haïtien, Jimmy se fait à son tour un nom et devient un visage connu et reconnu du grand public, tout en continuant à se produire dans des films moins mainstream : Age of Khali (2006), Le Président a-t-il le SIDA (2006), Loaded (2007) et Adventures of Power (2007).

N'oubliant pas ses racines, Jimmy est le parrain de l'association internationale "Nos Petits Frères et sœurs" en Haïti, qui s'occupe d'enfants orphelins et abandonnés. En plus d'avoir contribué à la construction d'un hôpital pédiatrique, il fonde "Hollywood Unites for Haiti" pour développer les activités artistiques et culturelles de la jeunesse de Port-au-Prince (Haïti). 🌟